
Referat 03.11.21 

Møte i FAU for Rå skole 03.11.21 
 

Sted og tidspunkt: Rå skole, lærerværelset 18.00 til 19.30 

Tilstede: Rektor Marianne Ingebrigtsen, Christine Dumben, Lene Hag, Maja Furset, Elisabeth 
Hansen, Ingeborg Morken, Hilde Johannesen, Bjarte Horn, Lene Søvik, Kari Merete Nilsen, 
Gry Sæterdal, Helene Muri og Kjetil Tuvin Hopen 
 

Møteinnkalling og referat fra 08.09.21: godkjent 

12.21 Informasjon fra rektor: 

 Informasjon om SU og SMU møte den 03.11.21 

Første møte. Rektor har skissert videre samarbeid mellom skolen, elevrådet og FAU. Det ble 
orientering om viktige saker ved skolen fra rektor: plan for psykososialt miljø, utekontakt, utbygging 
av skolen og sosiale arrangementer i og etter skoletid. Elevrådet og FAU fikk komme med innspill. 
Det ble planlagt nye felles møter på nyåret.  

 Plan for psykososialt miljø 

Det jobbes med å ansette en miljøterapeut i 70%- stilling ved skolen, flere aktuelle kandidater har 
vært til intervjuer, det forventes ansettelse etter jul. Arbeidsoppgavene er ikke helt fast satt, men 
ledelsen ser for seg en stilling som kan supplere lærerne, skape aktiviteter i friminuttene, hjelpe til 
ved elevkvelder, osv.  
Brukerundersøkelse til elever og foreldre kommer. Her håper skolen på god oppslutning, det er 
svært viktig å få tilbakemelding på hvordan skolen oppleves og hva som kan forbedres.   

 Utekontakten 

Utekontakten tok uoppfordret kontakt med skolen i høst og tilbød seg å stille i en til to 
storefriminutter i uken. Det er kommet inn ekstra ressurser fra kommunen som gjør at utekontakten 
kan ha aktivitet på dagtid. De har fra før aktivitet på ettermiddag i nærmiljøet. Det oppleves positivt 
for skolen og elevene med utekontakten sin tilstedeværelse ved skolen. 

 Skolemiljøtiltak – Halloween, elevkvelder ol. 

Halloween-feiring i skoletid ved Rå Skole var et vellykket arrangement. Det var felles, trinn og 
klasseaktiviteter. Håpet fra skolen er å få innarbeidet dette som en årlig aktivitet.  
Skolen er veldig positive til elevkveldene ved trinnene som holdes 9-11 nov av foreldrene ved skolen. 

 Satus utbygging av Rå skole 

Det er ikke kommet samme info til skolen som kom ut i media (Fanaposten) i høst. Etter kontakt 
mellom rektor og kommunen, er det nå tatt initiativ til opprettes av en gruppe i februar 2022. Denne 
gruppen skal rektor få delta i. Nåværende status er at skolen skal være i drift under oppussingen.  

13.21 Klubb Råjale 



Er et samarbeid mellom FAU og elevråd fra Rådalslien, Rå skole og Nordahl Grieg vgs. Det er rettet 
mot ungdom som ikke har faste fritidsaktiviteter som et lav terskel tilbud. Eget budsjett. 
Resurspersoner fra NGV deltar i planlegging og blir med under gjennomføringen av arrangementet. 
Det har ikke vært noe aktivitet i klubb Råjale under pandemien, det satses nå på å få til flere 
arrangementer. Er det god oppslutning er håpet at dette kan bli et rusfritt og kjekt tilbud for ungdom 
i nærmiljøet.  
04.11.21 blir det arrangert Halloweenkveld. Kjetil Hopen og Ingeborg Morken har deltatt på 
planleggingsmøter. Fra FAU Rå stiller: Kjetil Hopen, Helene Muri og Gry Sæterdal som vakter. FAU 
representantene tar kontakt med klassekontaktene for å skaffe flere vakter blant foreldrene. 

14.21 Elevkvelder 

Discokveld for trinnene den 9. 10. og 11. november. Foreldrene fra de ulike trinnene har stilt opp 
som vakter og bakere. Det blir rigget opp discolys i aulaen og spilleliste fra Spotify.  Ansvarlig for 8. 
trinn Christine Dumben og Elisabeth, 9. trinn er Ingeborg, Helene, og Lene, 10. trinn Kjetil Hopen.  

15.21 Trafikalt grunnkurs 

Det blir sendt ut mail til alle foreldre med tilbud om trafikalt grunnkurs. Kurset er over fem kvelder i 
lokalene til Centrum trafikk skole ved Lagunen. Prisen pr. elev er 2950 kr.  

16.21  

Skoleball for 10. trinn onsdag 22. juni 2022. Valg av komité: Gry Sæterdal, Bjørn Horn, Kjetil Hopen, 
Helene Muri og Kari Merete Nilsen. 

17.21 Oppfølgings og orienteringssaker 

 Rusboliger i Steinsvikkroken 

Kjetil Hopen stilte på dialogmøte i Steinsvikkroken bhg med politikere fra bystyret. Det var et positivt 
møte. Politiet uttalt på møtet at politikerne bør lyttes til motstanden i nærmiljøet, det er allerede 
utfordringer i nærmiljøet på grunn av rask fortetting. Saken skal opp i bystyret til behandling. 

 Foreldremøte  

Møtet på nyåret for trinnene.  

18.21 Valg av nye medlemmer til medlemsutvalget i Natteravnen Rådal: 

Christine Dumben og Elisabeth Hansen 

Eventuelt: 

1. 8. trinn klassekontaktene ønsker å arrangere juleavsluttinger klassevis for elever og foreldre. 
Det stiller FAU seg positivt til. 

2. Det ønskes bedre kommunikasjon med foreldrene. Spørsmål til rektor. Sak til neste møte. 
3. Jobbe opp et mappesystem med tradisjoner for Rå skole. Sak til neste møte. 
4. Garderobe og ringeklokke. Sak til neste møte.  
5. 9. trinn representanter må ha navn og kontaktinfo på de nye FAU representantene til neste 

møte. 

Neste møte 1. des  

Referent Lene Søvik 


